
Protokół Nr 2/2011 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 2 lutego 2011 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielanie przez Burmistrza bonifikaty od 
ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej oprocentowania 
rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – druk C, 

 b) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości – druk I, 
 c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2011-2019 – druk B, 
 d) uchwały budżetowej na rok 2011 – druk A. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg posiedzenia był następujący: 
 
Ad 1 Otwarcie posiedzenia. 
 

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Andrzej 
Adamczewski. Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: 
za-4 (jednogłośnie).   
 
Ad 2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielanie przez Burmistrza bonifikaty 
od ceny nieruchomości oraz zastosowanie innej stopy procentowej 
oprocentowania rozłożonej na raty niespłaconej części ceny nieruchomości – 
druk C, 

Przedstawiła: B.Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

 b) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości – druk I, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Domański – pytał o uzasadnienie uchwały?  
Burmistrz – przytoczył uzasadnienie, że są zobowiązania na czas trwania projektu, co może 

skutkować przy kontroli koniecznością oddania dofinansowania z Unii Europejskiej. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując:  
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1 
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 c) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2011-2019 – druk B, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
D.Glinka – pytał czy tylko w 2011 roku planujemy brać kredyt? Powiedział, że mamy 

inwestycję basenu. 
Skarbnik – wyjaśniła, że będziemy brali kredyty w następnych  latach jak będzie potrzeba np. 

wynikająca z umów to każdy kredyt będzie umieszczany w prognozie. Ta inwestycja jeszcze 
nie jest rozpisana finansowo. Mówi o tym co mamy i jaki jest skutek na następne lata. 

D.Glinka – stwierdził, że na dopuszczalny wskaźnik 15% mamy 13,41%, a 60 % - 30%. Jest 
spora rezerwa.  Radny pytał dlaczego nie bierzemy długoterminowych kredytów? 

Skarbnik – odpowiedziała, że koszt obsługi jest drogi. Zmniejsza się 60% a podwyższa 15% 
wskaźnik. Długi okres czasu odsetki są na wysokim poziomie. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
 d) uchwały budżetowej na rok 2011 – druk A. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
D.Glinka – pytał z jakich źródeł zwiększono dochody? 
Skarbnik - przedstawiła źródła dochodów. 
 
O godz. 14.30 przyszedł radny Kamil Sęk. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 

 
Burmistrz – poinformował, że zielony bus zostanie przekazany do Straży Miejskiej. Ponadto 

Burmistrz poinformował, że odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów w sprawie zakupu 
karetki, Miasto zapłaci 50%, jeżeli pozostałe gminy też zapłacą. Jeżeli gminy się wycofają 
to przeznaczy środki na zakup ramienia i stół ortopedyczny. A jak dokonamy zakupu 
karetki to dyrektor sam zakupi ramię i stół. 

D.Glinka – pytał czy planowane jest stworzenie nauczania integracyjnego? Dyrektor musi 
przedstawić montaż kalkulacyjny. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że z inicjatywą musi wystąpić dyrektor. Klasa integracyjna 
być może skutkować finansowo za ponad rok. Zespoły wspomagania będą działały za dwa 
lata.  

Burmistrz – powiedział, że będzie dążyć do stworzenia nauczania indywidualnego. Jesteśmy 
na etapie konstrukcji nowego roku szkolnego. 

K.Sęk –  pytał czy WTZ będą kosztowały 425 tys. zł? 
Burmistrz – wyjaśnił, że dofinansowanie jest z Państwowego Funduszu Ochrony 

Niepełnosprawnych i 10% dokłada Powiat. Miasto może dołożyć ale nie musi. 
Spółdzielnia Unia zrezygnowała z prowadzenia WTZ. Finansowanie w 100% jest z 
zewnątrz. 

K.Sęk – pytał skąd pochodzi ta kwota? 
Skarbnik –  wyjaśniła, że 40 tys. zł  z Powiatu, a 390 tys. zł zostało potwierdzone na telefon. 
K.Sęk – pytał czy w tym roku rezygnujemy z budowy basenu? 
Burmistrz - odpowiedział, że musimy przygotować montaż finansowy. Do tej pory 500 tys. zł 

wydano na dokumentację. 
K.Sęk – uważa, że jeżeli  Burmistrz powie, że to były mrzonki z basenem to będzie ok. Pytał 

o koszty klubów sportowych? 
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Burmistrz – wyjaśnił, że do tej chwili Miasto ponosiło koszty obiektów. Kluby mówiły, że 
mają mało środków. Obecnie wyraźnie zostały przedstawione środki na sport. 

D.Glinka – pytał czy pracownicy w UM otrzymają podwyżkę, przynajmniej o wskaźnik 
inflacji? 

Skarbnik – odpowiedziała, że nie. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując:  

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
Ad 3 Sprawy różne.  
Radni nie poruszyli żadnych spraw. 
 
Ad 4 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15.30 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

 

                                                                                    Przewodniczący Komisji:  

                                                                                      Andrzej Adamczewski  
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